
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

   Θεσσαλονίκη, 24/03/2021 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Υγείας 

 

 

ΘΕΜΑ:  «Απαγόρευση επισκεπτηρίου συγγενών ατόμων με βαριές αναπηρίες και 
προβλήματα υγείας αυτών σε Δομές Φιλοξενίας 24ωρης φροντίδας» 

 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Τον τελευταίο καιρό γινόμαστε αποδέκτες καταγγελιών από συγγενείς ατόμων με βαριές 

αναπηρίες και προβλήματα υγείας, που ανησυχούν και προβληματίζονται για την σχετική 

απαγορευτική στάση της Πολιτείας, αναφορικά με τη δυνατότητά τους να μπορούν να 

επισκέπτονται τους οικείους τους στα Δημόσια Κέντρα Φιλοξενίας, όπου διαβιούν 

φιλοξενούμενοι, φυσικά, τηρώντας όλα τα υγειονομικά πρωτόκολλα που επιβάλλουν οι 

περιστάσεις. Οι συγγενείς των ως άνω ατόμων αντιμετωπίζουν πλήθος αναγκών, εκ των 

οποίων οι κυριότερες είναι η ανάγκη του επισκεπτηρίου, της πληροφόρησης και της 

ενεργού συμμετοχής τους στην λήψη αποφάσεων που αφορούν στα οικεία τους 

φιλοξενούμενα πρόσωπα. Το εξωφρενικό είναι ότι, ενώ τους απαγορεύεται να 

επισκεφθούν, να φροντίσουν σχετικά, αλλά και να επιβλέψουν την ομαλή και ασφαλή 

διαβίωση των ανθρώπων τους, όπως άλλωστε έχουν χρέος αλλά και δικαίωμα, όντας 

δικαστικοί συμπαραστάτες, σε περίπτωση που οι εν λόγω οικείοι τους ωφελούμενοι στις 

άνω δομές χρειασθεί να νοσηλευθούν, απαιτείται να πάνε εκείνοι στο νοσοκομείο, να 

φροντίσουν τον άνθρωπό τους και να είναι δίπλα του, όλο το 24ωρο. Επιπρόσθετα, η 

απαγόρευση πρόσβασης των συγγενών, κατά γενική ομολογία, έχει ως αποτέλεσμα τον 

ψυχικό και σωματικό μαρασμό των διαβιούντων σε παρόμοιες δομές, καθώς, η επίσκεψη 

των προσφιλών τους προσώπων κρίνεται αναντικατάστατη και ωφέλιμη στον ψυχισμό 

τους. 
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Προτίθεσθε να αναθεωρήσετε την απαγορευτική στάση σας και να επιτρέψετε την 
είσοδο και παραμονή στους συγγενείς/προστάτες ατόμων με βαριές αναπηρίες και 
προβλήματα υγείας στις δημόσιες και ιδιωτικές Δομές Φιλοξενίας 24ωρης φροντίδας, υπό 
την προϋπόθεση ότι οι εν λόγω συγγενείς/προστάτες δεν είναι φορείς του κορωνοϊού και 
τηρούν όλα τα υγειονομικά πρωτόκολλα που επιβάλλουν οι περιστάσεις; 
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2. Σε ποιες τροποποιήσεις της υφιστάμενης σχετικής νομοθεσίας αλλά και των επίσης 
σχετικών υπηρεσιακών εγκυκλίων προτίθεσθε να προβείτε, προκειμένου οι συγγενείς των 
ανωτέρω ατόμων με βαριές αναπηρίες και προβλήματα υγείας, να έχουν τη δυνατότητα 
πρόσβασης στους τελευταίους, όταν οι εν λόγω φιλοξενούνται στις ανωτέρω Δομές, 
καθώς, η απαγόρευση της σχετικής επικοινωνίας, κατά γενική ομολογία, έχει ως 
αποτέλεσμα τον ψυχικό και σωματικό μαρασμό των διαβιούντων σε σχετικές Δομές; 
 
3. Μας διαβεβαιώνετε, αφενός, για το ότι οι υφιστάμενοι μηχανισμοί παρακολούθησης και 
καταγγελιών παραμένουν λειτουργικοί και αποτελεσματικοί, και αφετέρου, για το ότι οι 
τρόφιμοι σε Δομές Φιλοξενίας 24ωρης φροντίδας δεν παραμελούνται και δεν 
κλιμακώνονται τα μέτρα καταναγκασμού τους, κατά την διάρκεια της πανδημίας του 
κορωνοϊού; 
 
 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 




